
Styremøte 20.september, over nett via Jitsi Meet 

Tilstede: Nina Askim Vatne/styret, Christian Ekeren/styret, Stine Haakensen/styret, Anette B. 

Nordby/styret, Nicholas Moltzau/styret, Oddlaug Askerød/styret.  

May Britt Hagmansen/lp/rally, Geir Ottesen/PR, Jon G.Olsen/agility. 

1.1 Saker fra tidligere styremøte 

1.2 Referat fra styremøte 

Sendt på mail til styret og komiteene 

1.3 Referat fra komitemøter 

Mottatt fra ag, mangler fra lp/rally og bruks. Minner om at referater skal sendes inn etter møter. 

1.4 Innkomne mailer siden sist 

Mail fra instruktør vedrørende grunnkurs: Vi refunderer kurset til deltakerne, og instruktøren får 

betalt for jobben.  

Medlemskontakt: Henviser til Hege Bjerke Tollefsen som svarer på mailer, oppdatere at hun tar over 

dette etter Christina Kosinski. 

2.1 Søknad om coronastøtte: 

Agility har søkt om støtte, de andre komiteene har ikke søkt om noe i denne omgangen.  

2.2 Status KIK: 

Ingen framgang. Jon tar over som ag sin representant til KIK. Alle komiteene skal ha sin representant i 

KIK. Hvem er representant for lp/rally og bruks? Innspill fra May Britt om at man kanskje må ha en 

lønnet stilling til KIK. I første omgang ønsker vi ikke dette.  

Ag ønsker å overta enkelte oppgaver fra KIK, de vil selv ordne kontrakter og attestere for 

instruktørene og sende inn til studieforbundet. Ok til dette 

Innspill om at styret prøver å kontakte instruktører og få i gang basiskurs mens vi forsøker å få i gang 

KIK igjen.  

OBS! Dette er kun midlertidig, vi ønsker ikke å legge ned KIK! 

2.3 Regnskap: 

Status med å finne erstatter for Oddlaug: mulig mannen til Camilla Sandbakk kan overta for Oddlaug. 

Oddlaug kontakter ham. Holder oss oppdatert. Han vil i så fall ha en frittstående funksjon, og ikke 

være medlem i styret. 

2.4 Sak fra Geir, drift av Lillo: 

Fortsatt lite aktivitet der, vanskelig å forsvare at vi skal ha så mye tid i anlegget når vi i liten grad 

bruker dette.  Vi oppfordrer til mest mulig bruk av anlegget, og ser også i denne forbindelse på 

muligheten til å arrangere basiskurs der for å få opp aktiviteten der. Oppfordrer komiteene til å ha 

dette i bakhodet når de arrangerer aktiviteter 

2.5 Sak fra agility 



Christina Kosinski går ut av komiteen. Forslag til nye medlemmer: Torill Moltzau og Anette Gjerding. 

Forslaget godkjent. 

2.6 Saker fra lp/rally 

Økning til 10 personer på fritrening. Ok, men presiserer smittevernhensyn. Den første som booker 

treningstid er smittevernansvarlig. Lp/rally og ag er på hver sin halvdel av hallen og fungerer som 

atskilte grupper dersom de har treningstid samtidig. Ved to grupper av 10 personer, må vi åpne en 

dør til, slik at disse gruppene ikke blandes. Gjerdet mellom banehalvdelene vinkles litt nærmest 

midtdøren slik at vi kan bruke to separate utganger. 

Kurs 17./18.oktober. Ok, hallen opptatt begge dager fram til kl 17. 

Booking i hallen på tvers av grener: Oppfordre medlemmene til trening av egen gren. Til vanlig kan 

de som trener ag også fritrene lp, men oppfordrer nå til at man booker tid og trener egen gren. 

Unntaket er de som er aktive/konkurrerer begge grener, de kan selvfølgelig trene som vanlig. Dette 

pga stort press på treningstid. 

Klubbmesterskap lp/rally: Flyttes til enten 21./22.november eller 7./8.november, pga styreseminar 

14.novmeber. 

Resten av sakene fra lp/rally flyttes til eget møte med styret. Det er kalt inn til ekstraordinært møte 

mellom styret og lp/rally-komiteen. 

2.7 Eventuelt 

Styresemina: 14.november, kl 9-16. Oddlaug sjekker med Olavsgaard om priser og opplegg. 

 


